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P R O T O K Ó Ł  NR XXXV/2021 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 28 września  2021r.  w sali  Domu Kultury w Kotlinie            

 w godz. od 13.00 do 13.40 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  XXXV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch, 

a następnie powitał: radnych Gminy Kotlin, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza 

Gminy Michała Urbaniaka,  radnego Powiatu Jarocińskiego Janusza Barańskiego, Skarbnika 

Gminy Alicję Andrzejewską  i obecnych na sesji sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

  Przewodniczący Rady przed przedstawieniem porządku sesji poinformował o śmierci pana 

Henryka Mikołajczaka, byłego radnego w latach 1998-2002. Następnie poprosił wszystkich o 

powstanie i  uczczenie minutą ciszy pamięć  zmarłego.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. 
  
Porządek sesji: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2021/2022. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy na rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy. 

9. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad.   

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

     Protokół z XXXIV sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w biurze Rady Gminy, 

na posiedzeniu wspólnym stałych komisji Rady w dniu 27 września 2021 r.  oraz przed 

sesją. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 15 głosami „za”. 
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Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy Kotlin  w dniu 2 

września br. wnioski zgłoszone przez radnych na sesji i  komisji wspólnej Rady Gminy, a  

6 września podjęte uchwały na 34. sesji. 

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że: 

− 1 września uczestniczył w pikniku  rodzinnym z udziałem minister Marleny Maląg 

oraz złożył wspólnie z panią minister i  wójtem wiązankę kwiatów pod pomnikiem 

pamięci  w Kotlinie z okazji rocznicy wybuchu II wojny światowej; 

− brał udział w zebraniach wiejskich zorganizowanych w sprawie funduszu 

sołeckiego; 

− uczestniczył w zjeździe Oddziału Gminnego Związku Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Kotlinie, zorganizowanym w Wysogotówku;  

− 19 września był obecny na zawodach wędkarskich, zorganizowanych przez Koło 

Wędkarskie Karaś w Kotlinie;  

− odbył kilka spotkań z wójtem w sprawach bieżących gminy.  

 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

Wójt poinformował, że uchwały podjęte na sierpniowej sesji  zostały przekazane 

elektronicznie 6 września br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, 

Wydziału Kontroli, Pranego i Nadzoru. 

Ponadto w tym samym terminie tj. 6 września  przekazano: 

− do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu uchwały będące w zakresie 

działalności nadzorczej, 

− do redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego uchwały do 

ogłoszenia. 

   W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy Kotlin wydał dwa  zarządzenia:  

− w sprawie zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2021,  

− w sprawie wykreślenia zabytku i wyłączenia z Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy 

Kotlin. 

Ponadto wójt Mirosław Paterczyk poinformował o realizacji  następujących  zadań: 
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1) podpisano umowę z firmą HOOF Design Sp. z o.o. w Poznaniu  o wartości 

455.219,31 zł na dostawę i montaż wyposażenia meblowego Urzędu Gminy Kotlin; 

2) 2 września br. dokonano otwarcia  przetargu  pn. Modernizacja  budynku  Szkoły 

Podstawowej w Kotlinie dot. wymiany  pokrycia  dachowego  na  budynku  szkoły 

oraz bloku sportowego. Wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą ofertę złożyło 

Przedsiębiorstwo Budowlano – Handlowe Marek Troiński w Wilkowyi z kwotą 

255.376,06 zł. Termin podpisania umowy wyznaczono na 29.09.2021 r.  

3)  20 września br. podpisano umowę z wykonawcą ”JANBUD” Zakład Elektryczny 

Janusz Chmielarz w  Rozdrażewie na budowę oświetlenia ulicznego w Kotlinie przy 

ulicach.:   

− P. Szyszki, na wartość 42.927 zł, 

− Słonecznej, na wartość 32.964 zł 

− Twardowskiej, na wartość 218.940 zł. 

Planowany termin zakończenia inwestycji to  29 listopada br. 

4) 22 września  wpłynęło zawiadomienie wykonawcy PHU Lewandowki Tomasz w 

Kowalewie  o zakończeniu prac na zadaniu pn.: Przebudowa drogi gminnej na 

działce nr 1 w Woli Książęcej na odcinku 0,305 km. Na 29 września br. wyznaczono 

odbiór końcowy; 

5) 23 września dokonano  protokólarnego odbioru przebudowanej drogi dojazdowej w 

Kotlinie. Wykonawcą było Przedsiębiorstwo Budowlano-Handlowe Marzyński  Sp. 

z o. o. Sp. K. w Jarocinie. Wartość inwestycji wyniosła 140.125,02 zł; 

6) 24 września dokonano odbioru przebudowanej gminnej drogi  Twardów - 

Racendów. Zadanie wykonała Firma Budowlano-Usługowa „EKO-BUD” s.c. 

Elżbieta, Jacek Majdeccy w Lisewie. Wartość inwestycji wyniosła 360.296,54 zł; 

7) 24 września br. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Handlowo - Usługowym 

Lewandowski Tomasz w Kowalewie  na przebudowę drogi gminnej w Wyszkach na 

kwotę 354.684,01 zł. Planowany termin zakończenia zadania to 3 listopada  2021 r.; 

8) we wrześniu wysłano do Wojewody Wielkopolskiego w Poznaniu zgłoszenie 

budowy oświetlenia ulicznego w Wyszkach od posesji nr 1 do nr 6 wraz z 

kompletem dokumentów celem zatwierdzenia projektu budowlanego i wydania 

stosownej decyzji; 

9) 27 września wpłynęły środki w wysokości 928.433,52 zł z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu  rozliczające 

projekt pn. Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Sławoszew, Parzew gm. Kotlin. 

Kwota została sfinansowana z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

 

6. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2021/2022. 
 

     Przewodniczący Rady poinformował, że  informacja  o przygotowaniu placówek 

oświatowych do  nowego roku szkolnego 2021/2022 przedstawiona została przez 

dyrektorów szkół na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 27 września. 

Do informacji nie wniesiono zapytań i  uwag. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy informację przyjęła. 

 

 

           Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  
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        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 września   br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 2021. 

 

     Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu w załączniku: 

− nr 5 : „odwiert 2-studni głębinowej w Kotlinie”  – 010-01010-6050 – (-) 216.000 zł; 

− nr  2 wprowadza się wydatki majątkowe zgodnie ze zmianą w załączniku nr 5. 

 

  Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku 

uwag, zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte 15 głosami 

„za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

    Wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXXV/209/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin 

na rok 2021 została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy. 
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 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie wobec braku uwag 

zarządził głosowanie. 

Uchwała nr XXXV/210/2021 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, 

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, 

Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław 

Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

9. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

     Wójt Mirosław Paterczyk zapoznał radnych i sołtysów z  odpowiedzią na wnioski 

zgłoszone na sierpniowej sesji,  udzieloną przez Starostwo Powiatowe: 

− usychające drzewo przy wjeździe na parking przy ul. Powstańców Wlkp. w 

Kotlinie to nie lipa lecz jesion i jego wycinkę zaplanowano na okres zimowy; 

− pobocza drogi Kotlin – Sławoszew zostaną wykoszone na całej szerokości w 

ramach obecnie realizowanych prac na terenie gminy Kotlin; 

− naprawa słupków przy chodniku naprzeciw kościoła w Sławoszewie została 

zaplanowana do wykonania w ramach bieżącego utrzymania dróg; 

− montaż lustra na skrzyżowaniu ul. Sobczaka z ul. Rymarkiewicza zostanie 

wykonany po zaplanowanym,  na bieżący rok,  remoncie chodnika; 

− dokonano wizji w terenie wnioskowanych do wycinki lip przy plebanii i przystanku 

autobusowym w Magnuszewicach. Obecnie trzy drzewa są uschnięte i Powiat 

Jarociński wystąpi z wnioskiem o zgodę na ich wycinkę.   

Ponadto wójt udzielił następującej odpowiedzi na wnioski w sprawach dróg gminnych:  

− spotkanie  z radnymi w celu wyjaśnienia sprawy oczyszczalni ścieków zostało 

zorganizowane 15 września; 

− wiata piknikowa w Twardowie zostanie  odmalowana własnymi siłami; 

− podcięcie odrostów drzew rosnących przy świetlicy w Twardowie  i wycięcie 

uschniętego kikuta drzewa zostało wykonane; 

− przycięcie żywopłotu oraz  drzew rosnących na placu w tzw.  centrum w 

Sławoszewie , w szczególności  od strony drogi Kotlin – Sucha,  zostało wykonane; 

− na ul. Dworcowej kratka kanalizacji deszczowej została udrożniona oraz  

uzupełniono piaskiem kostkę brukową. 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 
 

     Radny Lucjan Antczak zapytał o realizację wniosku w sprawie ustawienia lustra przy 

ul. Powstańców Wlkp. przy wyjeździe z parkingu. 
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     Wójt odpowiedział, że zweryfikuje sprawę i odpowie. 

     Radna Barbara Dorsz pytała kiedy będzie można podłączyć się do kanalizacji w 

Sławoszewie. 

     Wójt odpowiedział, że  do końca tego tygodnia mieszkańcy Sławoszewa i Parzewa  

dostaną informację. 

     Przewodniczący Rady Gminy Czesław Moch złożył wniosek w sprawie obcięcia 

(przynajmniej o połowę) tui przy ul. Powstańców Wielkopolskich ze względu na bardzo 

słabą widoczność wyjazdu z ulic podporządkowanych. 

     Rady Powiatu  Jarocińskiego Janusz Barański poparł wniosek przewodniczącego Rady. 

Powiedział, że ulica Powstańców Wielkopolskich stała się bardzo ruchliwa. Ponadto 

poinformował, że złożył do budżetu Powiatu Jarocińskiego na rok 2022 wniosek w sprawie 

budowy ścieżki  rowerowej przy chodniku ul. Powstańców Wielkopolskich. 

     Wójt powiedział, że w listopadzie musi być podjęta uchwała o drogach  transportu 

rolniczego. Ponadto powiedział, że następny rok budżetowy chciałby,  wspólnie z panią 

skarbnik, rozpocząć skromniej, aby móc rozwijać się dalej. 

     Sekretarz Michał Urbaniak poinformował, że złożył do projektu budżetu powiatowego 

na rok 2022 wniosek w sprawie przebudowy chodnika w Racendowie. Ponadto 

przypomniał, że 30 września kończy się termin udziału w Narodowym Spisie 

Powszechnym. Spis jest obowiązkowy i z tego względu za niedopełnienie tej czynności 

grożą kary pieniężne.  30 września czas pracy punktu spisowego zostanie  wydłużony do 

godz. 18.00. 

     Ponadto wnioski złożyli: 

wiceprzewodnicząca Dominka Kwiecińska w sprawie: 

− wymiany dwóch desek w pergolach, 

− przycięcia drzew i krzaków przy drodze w kierunku ul. Twardowskiej, 

− przycięcia krzaków przy drodze powiatowej w Twardowie w kierunku 

Bączewia; 

sołtyska Beata Skowrońska w sprawie: 

− utwardzenia poboczy przy drodze gminnej na Nowej Wsi w Sławoszewie; 

− naprawienia barierki sprężystej na skrzyżowaniu drogi powiatowej Kotlin -

Sławoszew z drogą w kierunku Kurcewa; 

sołtys Stefan Kozłowski w sprawie:  

− przycięcia drzew przy drodze Twardów – Wola Książęca,  

− założenia krawężników przy drodze powiatowej w Woli Książęcej na odcinku 

od nr 91 do 99 ze względu na to, że posesje na tym odcinku przy ulewach są 

zalewane;  

radny Lucjan Antczak w sprawie: 

− przycięcia żywopłotu przy ul. Waliszewskiej, 

− naprawienia chodnika przy ul. Rymarkiewicza w Kotlinie naprzeciwko 

cmentarza, 

radny Marian Niewiada w sprawie odmalowania linii bezwzględnego zatrzymania na 

drodze powiatowej w Woli Książęcej; 

radny Hieronim  Adamski o przycięcie drzew przy ul. Kochanowskiego; 

radny Mirosław Twardowski  w sprawie przycięcia drzew przy drodze powiatowej Wyszki 

– Magnuszewice;  

radny Radosław Wałkiewicz  w sprawie: 

− naprawienia uszkodzonej szyby przy wiacie przystankowej  w Wysogotówku, 

− uzupełnienia ubytków w jezdni na odcinku od sklepu do Ślewicza.  
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     Sekretarz Michał Urbaniak poinformował, że Powiat Jarociński przychylił się do 

wniosku w sprawie wycięcia wszystkich topoli przy drodze za cmentarzem w kierunku 

Twardowa.  Powiedział, że myśli, że prace rozpoczną się na jesieni. 

 

11.  Zamknięcie obrad.   

Dziękując za udział, przewodniczący Rady Czesław Moch zamknął XXXV sesję Rady 

Gminy Kotlin 

 

Przewodniczący Rady 

   /-/ Czesław Moch 

 

 

 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 


